
 1 

Številka: 031-0009/2022 
 

ZAPISNIK 
8. redne seje Sveta Krajevne skupnosti Sevnica, 

ki je bila dne 12. 2. 2024, ob 19. uri, 
v prostorih KS Sevnica, Glavni trg 19a. 

 
Prisotni člani sveta:  
Irena Klenovšek, Miran Grubenšek, Janez Pavlič, Beti Salmič, Tanja Novšak, Stanka Žičkar, 
Beti Salmič, Darja Pompe.  
 
Ostali prisotni: 
Marjetka Flisek, referentka za KS. 
 
Odsotni: 
Karmen Radi (opr.), Žan Meke (opr.), Božidar Groboljšek (opr.) 
 
Lista prisotnosti je sestavni del zapisnika.  
 
Sejo vodi: Stanka Žičkar, predsednica sveta KS Sevnica. 
 
Predsedujoča pozdravi člane sveta ter prične sejo.  
 

Ad 1 
Ugotovitev sklepčnosti in potrditev dnevnega reda 

 
Ob začetku seje je bilo prisotnih 8 članov sveta KS Sevnica. Svet KS Sevnica je bil sklepčen.  
 
Predsedujoča prebere predlog dnevnega reda in ga poda v razpravo ter potrditev.  
 
Predlog dnevnega reda: 
 
1. Ugotovitev sklepčnosti in potrditev dnevnega reda,  
2. Pregled sklepov 6. redne seje sveta in potrditev zapisnika z dne, 29.11.2023 in zapisnika 

7. redne seje z dne 11.12.2023, 
3. Seznanitev in potrditev zaključnega računa za leto 2023,  
4. Prenehanje mandata svetnici Betki Salmič, 
5.   Obravnava prispelih vlog in aktualna dogajanja, 
6.   Vprašanja in pobude članov sveta KS Sevnica, 
7.   Razno. 
 
Razprave ni.  
 
Sklep: 
Svet soglasno sprejme predlog dnevnega reda.  
Izid glasovanja: 8 za 0 proti (prisotnih 8). 
Sklep sprejet.  
  

 
 

Ad 2 
Pregled sklepov 6. redne seje sveta in potrditev zapisnika z dne, 29.11.2023 in 
zapisnika 7. redne seje z dne 11.12.2023 
Predsedujoča poda zapisnika v obravnavo in potrditev. Člani sveta so zapisnika prejeli kot 
gradivo.  
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Razprave ni. 
 
Sklep: 
Svet KS Sevnica se je seznanil s vsebino zapisnika 6 redne seje z dne 29. 11. 2023 in 
zapisnika 7. redne seje z dne 11.12.2023 in nanju nima pripomb. V potrjeni obliki bosta 
objavljena na spletni strani KS Sevnica. 
Izid glasovanja: 8 za 0 proti (prisotnih 8). 
Sklep sprejet. 
 

Ad 3 
Seznanitev in potrditev zaključnega računa za leto 2023 

 
Gradivo so člani sveta prejeli v gradivu. Predsednica predstavi odhodke po posameznih 
postavkah pojasni, da so na poslovnem računu ostala sredstva v znesku 29.107,02 EUR, ker 
planirana realizacija ni izvedena na vzdrževanju cestne infrastrukture zaradi težav pri dobavi 
asfaltov (usad v Krulejevi ulici pri objektu Živkovič, globinska sanacija v Podgorici proti 
zajetju, usad na cesti proti gradu Sevnica). Izvedena so bila dodatna dela sanacije plazu na 
Ledini (pri Tihole). Največja investicija v letu 2023 je bila sanacija javne poti v Lončarjevem 
Dolu pri Andolškovih. Velik odhodek je predstavljala tudi storitev zimskega vzdrževanja 
javnih poti. Na tematiko zimske službe poteka razprava. Izpostavljeno je bilo, da so bile 
nekatere ulice in pločniki slabše očiščeni.  
 
Sklep: 
Svet Krajevne skupnosti Sevnica se je na svoji 8. redni seji dne, 12. 2. 2024 seznanil z 
dokumenti zaključnega računa Krajevne skupnosti Sevnica za leto 2023 in predlaga 
Občinskemu svetu Občine Sevnica, da ga sprejme.  
Izid glasovanja: 8 za 0 proti (prisotnih 8). 
Sklep sprejet. 
 

Ad 4 
Prenehanje mandata svetnici Betki Salmič 

 
Predsednica pojasni, da je Betka Salmič na 6. redni seji dne 29.11.2023 povedala, da se je 
preselila izven območja KS Sevnica. Zadevo je predstavila občinski volilni komisiji Sevnica. 
Predstavnik volilne komisije je podal postopek glede prenehanja mandata članici sveta. 
 
Sklep 1: 
Svet Krajevne skupnosti Sevnica je ugotovil, da so nastali razlogi za prenehanje 
mandata članice sveta krajevne skupnosti Betke Salmič, roj. 1. 7. 1966, sedaj stanujoči 
Gorenje Radulje 45, pošta 8293 Studenec zaradi preselitve bivališča izven območja 
krajevne skupnosti Sevnica, s čemer je imenovana članica izgubila volilno pravico na 
območju krajevne skupnosti Sevnica.  
Izid glasovanja: 8 za 0 proti (prisotnih 8). 
Sklep sprejet. 
 
Sklep 2: 
Svet Krajevne skupnosti Sevnica se je seznanil, da se nadomestne volitve zaradi 
prenehanja mandata članici sveta Krajevne skupnosti Betki Salmič ne opravijo, saj se 
skladno z Zakonom o lokalnih volitvah nadomestne volitve v svete krajevnih skupnosti 
opravijo, ko preneha mandat najmanj tretjini članov sveta. Svet nadaljuje svoje delo v 
sestavi 10 članov. 
Izid glasovanja: 8 za 0 proti (prisotnih 8). 
Sklep sprejet. 
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Ad 5 
Obravnava prispelih vlog in aktualna dogajanja 

 
Predsednica člane sveta seznani z aktualnimi novicami: 

- Prejeta je bila vloga Jamnik Tatjane s prošnjo po ureditvi dostopa do parcele 755/5 
k.o. Ledina. Predsednica je obljubila, da se bo opravil terenski ogled tudi s strani 
predstavnika Občine Sevnica in javnega podjetja Komunala d.o.o. Sevnica. Dostop 
nima kategorizacije javne poti.  

- Javni razpis za sofinanciranje dejavnosti društev in zavodov, ki so registrirana in 
delujejo na območju krajevne skupnosti  Sevnica za leto 2024 bo objavljen 1.3.2024 
in bo trajal 31 dni. Predvidena višina sredstev namenjenih za sofinanciranje v letu 
2024  je 12.000,00 €. Za dodatni program, ki ga bodo prijavitelji prijavili v okviru 
sodelovanja praznovanja krajevnega praznika se v letu 2024 od tega zagotovi 
1.000,00 €. Predsednica predlaga v razmislek, da bi v naslednjem letu k sodelovanju 
povabili komika. Krajevna skupnost dobro sodeluje tudi z OŠ Sevnica, OŠ Ana Gale 
in Vrtcem Ciciban Sevnica. Darja Pompe poda pobudo, da bi bila odmevna prireditev 
v sodelovanju s Čebelarskim društvom. Predsednica predlaga razgovor s 
predstavniki, da se prijavijo na javni razpis o sofinanciranju društev na območju KS 
sevnica.  

- Predsednica člane sveta seznani, da morajo predsedniki krajevnih skupnosti vezano 
na izplačilo sejnin vsakomesečno referentki dostavljati poročila o opravljenih delih. 
Izplačilo sejnin se bo izvajalo skladno z zakonodajo v roku od 25 do največ 45 dni.  

- Na strokovne službe Občine Sevnica je bila podana pobuda za označitev varne poti v 
šolo po celotnem Naselju heroja Maroka.  

- Nad Komunalo Sevnica je predvidena izgradnja novega parkirišča.  
- V mesecu marcu bodo izvedeni javni razpisi za sofinanciranje društev, globinske 

sanacije cest in dobavo gramoza.  
- Prva investicija na cestni infrastrukturi bo rekonstrukcija javne poti na Ledini (Kozmus) 

v izmeri 500 m1. Ocenjena vrednost pripravljalnih del brez asfaltacije je 45.000,00 
EUR. Druga rekonstrukcija je načrtovana na JP v Podgorici do kapelice v izmeri 500 
m1.  

- V 2025 je planirana rekonstrukcija JP na Žigrskem Vrhu in v Podgorici na vlogo g. 
Primožič.  

- Prejeta je tudi  prošnja za sanacijo javne poti Prešna Loka (od Konjske glave proti 
Dobju). 
 

Ad 6 
Vprašanja in pobude članov sveta KS Sevnica 

 
Pri točki ni bilo razprave 

 
Ad 7 

Razno 
 
Predsednica članom sveta predstavi mladinsko glasilo Vejžde. 
 
Predsedujoča se zahvali za udeležbo na seji.  
 
Seja zaključena ob 20.00 uri.  
 
Zapisala:  
Marjetka Flisek 
         Stanislava Žičkar 
                 Predsednica sveta KS Sevnica 


